
Csongrád Város Polgármesterétől 
Száma: Önk/34-1/2025. 

 

TÁJÉKOZTATÓ 
Csongrád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2025. január 30-i ülésére 

az elmúlt képviselő-testületi ülés óta végzett munkáról 

 

Csongrád Város Önkormányzata és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 14/2011. (IV. 

29.) önkormányzati rendelet 34. §. /6/ bekezdése alapján az alábbiakról tájékoztatom a Tisztelt 

Képviselő-testületet: 

 2024. december 13-án a Bökényi termálvezeték műszaki átadás-átvételén vettem részt. 
 December 15-én 

- a Feketevár SE és a Magyar Teqball Szövetség rendezésében tartott országos Regionális Amatőr 

és Utánpótlás Teqball Kupa eredményhirdetésén díjakat adtunk át az eredményes sportolóknak 

Kozák László elnök úrral (Feketevár SE). 

- Máté Attila alpolgármester úrral részt vettünk a 3. Adventi gyertyagyújtáson, melyen Illés Péter 

mondott ünnepi köszöntőt és Dr. Szubally Brúnó a Csongrádi Járási Hivatal vezetője gyújtotta 

meg a gyertyát. Közreműködött a CsTÁI Piroskavárosi Általános Iskolája. 

 December 17-én a Tari László Múzeum költségvetéséről egyeztettem Dr. Gyöngyössy Orsolya 

igazgatónővel (Tari László Múzeum). 

 December 19-én 

- a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Gondviselés Háza Fogyatékkal Élők Kisréti Otthonának 

karácsonyi ünnepségét tekintettem meg. 

- Máté Attila alpolgármester úr lakossági fogadóórát tartott. 

 December 20-án az Alsó-Tisza menti Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának ülésén 

képviseltem az önkormányzatot Csanyteleken. 

 December 21-én az Alföld Néptáncegyüttes 50 éves jubileumi karácsonyi gálarendezvényén Máté 

Attila alpolgármester úr mondott ünnepi köszöntőt a Sághy Mihály Szakközépiskola 

sportcsarnokában. 

 December 22-én  

- az Alföld Gála második napján köszöntöttem a részvevőket. 

- Advent IV. gyertyáját Topsi Bálint plébános úr gyújtotta meg, közreműködtek a 

Nagyboldogasszony Katolikus Általános Iskola diákjai.  

 December 28-án a Cseri Gábor tanácsnok, az Oktatási és Művelődési és Sportbizottság elnökével 

részt vettünk a Városi Fúvószenekar óévbúcsúztató koncertjén, melyen köszöntöttem az idén 60. 

éves Fúvószenekart. 

 December 31-én futva búcsúzhattak el az óévtől a résztvevők a Csongrádi Senior Úszó és 

Szabadidősport Egyesület szervezésében rendezett szilveszteri futóversenyen. A sporteseményt 

Cseri Gábor tanácsnok, bizottsági elnök nyitotta meg, majd futotta le a távot. 

 Január 6-án a Szeged-Csanádi Egyházmegye Vízkereszt napi ünnepi rendezvényén képviseltem 

önkormányzatunkat. 
 Január 7-én  

- Mágori András úrral, a Csongrád-Csanád Vármegyei Közgyűlés elnökével és Gyovai Gáspár 

megyei önkormányzati képviselővel városunkat érintő fejlesztési kérdésekről tárgyaltunk. 

- Rostáné Hajdú Erzsébet tanárnő vezetésével, a CsTÁI Galli János Általános Iskola és Alapfokú 

Művészeti Iskola 8. osztályos tanulóit informáltam az önkormányzat működéséről, állampolgári 

ismeretek óra keretében. 

- Dr. Salgó László Péter főispán, a Csongrád-Csanád Vármegyei Kormányhivatal vezetőjének 

újévi köszöntő rendezvényén vettem részt. 
 Január 9-én a KözPONT városfejlesztési projektben lévő  útfelújítási pályázat konzorciumi 

szerződése ügyében folytattunk megbeszélést Budapesten, a Magyar Közút Nonprofit Zrt-nél 

Bartáné Kocsis Andrea projektreferenssel. 
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 Január 10-én  

- Vaits Zoltán ügyvezető úrral (Vakondok ’97 Kft.) és Bartáné Kocsis Andrea projektreferenssel 

áttekintettük a KözPONT városfejlesztési projekt útterveinek két pályázatra történő 

megbontását. 

- koszorúzással és gyertyagyújtással emlékeztünk meg a II. világháborús emlékműnél az 1943. 

évi Doni hadműveletben elesettekre. 

 Január 11-én a Csongrádi Színtársulat évindító összejövetelén Máté Attila alpolgármester úr vett 

részt. 

 Január 13-17. között folytattuk le az önkormányzati intézményekkel és gazdasági társaságaival a 

2025. évi költségvetés készítésével kapcsolatos keretegyeztetéseket. 

 Január 15-én évértékelő interjút adtam a Szentes TV-nek. 

 Január 16-án  

- megalakult a Csongrádi Közmű Szolgáltató Kft. Felügyelő Bizottsága és a CSOTERM 

Termálrendszer Beruházó, Fejlesztő és Szolgáltató Kft. Felügyelő Bizottsága. 

- Máté Attila alpolgármester úr lakossági fogadóórát tartott. 

 Január 17-én  

- Csáki Béla alelnök úrral (Csongrád-Csanád Vármegyei Közgyűlés) turisztikai fejlesztésekről 

egyeztettünk. 

- Máté Attila alpolgármester úrral és Cseri Gábor tanácsnok úrral köszöntöttük Horváth Alízt, az 

év első csongrádi újszülöttjét. 

 Január 21-én a Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató 

Zrt. közgyűlésén képviseltem az önkormányzatot. 

 Január 22-én 

- a költségvetés készítés egyeztető tárgyalásának 2. fordulóját tartottuk. 

- a Magyar Kultúra Napja alkalmából szervezett rendezvényen ünnepi köszöntőt mondott Cseri 

Gábor tanácsnok, az Oktatási, Művelődési, Vallási- és Sport Bizottság elnöke, majd díjakat, 

elismeréseket adtam át. Közművelődési díjban részesült Varga Nándor előadóművész, Kultúra 

Mecénása díjat a Vestfrost Zrt.cv  és az E.D.I. Solutions Kft. (Szeged) vehette át. 

 Január 23-án részt vettem a Csongrád TV Kft. Felügyelő Bizottságának ülésén. 

 

 

 

Csongrád, 2025. január 23. 

 

 

         Bedő Tamás 

         polgármester 


